

Deltagere: Steven, Poul, Bill, Jeanine, Bjarne (Supp.)  
Afbud fra: Leif, Per

**Emne:**

**Art:**

<p><b>Projekt på boldbaner v. Leif</b></p> <ol style="list-style-type: none"><li>1. Nyt fra udvalget/Leif ang. projektets status Vi venter fortsat på kommunens sagsbehandling. Der er forsøgt kontakt til sagsbehandler, dog uden held.<ol style="list-style-type: none"><li>a. Miljøgodkendelse/sagsbehandling</li><li>b. Udvalg-deltagere - hvem skal indgå i udvalget? Steen Zastrow ønsker at indgå i byggeudvalg. Poul inviterer Leif og Steen til møde mhp fremdrift i processen.</li></ol></li><li>2. Kommunikation til medlemmer/frivillige/naboer Forsamlingshuset har brug for en tidsplan ift jordkørsel, når dette bliver aktuelt Alle naboer skal informeres forud for opstart, når aktuelt.</li></ol>	<p>Information</p> <p>Drøftelse</p>
<p><b>Økonomi v. Steven</b></p> <ol style="list-style-type: none"><li>1. Medlemstal – 386 medlemskontingenter betalt.</li><li>2. Kassebeholdning/egenkapital – 295.089,25 kr.</li><li>3. Regnskabssystem status Leif og Steven har undersøgt muligheder og der skal nu vælges mellem 2 systemer. Det har været nødvendigt at vælge systemer som også har funktion til kassehåndtering, da nuværende system kræver en del vedligehold som vi ikke kan håndtere.</li><li>4. Udgifter til godkendelse - Ingen udgifter til godkendelse.</li><li>5. Budget for 2024</li><li>6. Budgetplanlægnings-dag aftales – Der indkaldes til budgetplanlægning i uge 2, 2024. Vigtige emner for budget 2024 er Frivillige samt salg af ammunition samt Projektet på boldbanerne.</li></ol>	<p>Information</p> <p>Beslutning</p>
<p><b>Bestyrelsesarbejde og organisering v. Jeanine</b></p> <ol style="list-style-type: none"><li>1. Foreningens aktuelle status/ Hvad rører sig Bestyrelsen er godkendt af PAC.</li><li>2. Organisering og struktur<ol style="list-style-type: none"><li>a. Politik om børneattester – Vedtaget.</li><li>b. Politik om alkohol/rusmidler – Udsættes og drøftes til møde med Frivillige (Instruktører og kasse)</li><li>c. Politik om Videoovervågning – Vedtaget.</li><li>d. Politik om Databehandling og databeskyttelse – Vedtaget.</li><li>e. Politik om samvær, medlemmer og frivillige – Udsættes og gennemarbejdes samtidig med vedtægter for at sikre overensstemmelse.</li></ol></li><li>3. Opgaveliste med forenings-opgaver<ol style="list-style-type: none"><li>a. Er påbegyndt. Hænges op i klubhus.</li></ol></li><li>4. Frivillige – Der er inviteret til Frivilligmøde 7/12 mhp vagtplanlægning, drift, samarbejde mv.</li><li>5. Nabosamarbejder<ol style="list-style-type: none"><li>a. Naboer skal informeres ifm Arrangement Blyfri, da der forventes mere trafik/parkering på arealet denne dag samt at vi forventer at gøre anvendelse af vores fulde</li></ol></li></ol>	<p>Bordet rundt</p> <p>Beslutning Beslutning Beslutning Beslutning Drøftelse</p> <p>Beslutning Drøftelse</p>



<p>d. Forplejning på dagen Forsamlingshuset sørger for kaffe/kage samt lun ret til frokost som afvikles løbende.</p> <p>e. Pris for deltagelse fastsættes - kr. 150,00 pr. Person, dertil ammunition til dagspris.</p> <p>2. Æbleskiver til juleskydning/Kransekage til nytår (indkøb og koordinering af) D. 23./12 serveres æbleskiver i åbningstiden. D. 30/12 serveres kransekage og bobler kl. 12.00. Banen lukker derfor 12.00 denne dag. Bjarne sørger for indkøb og afvikling. Jeanine hjælper til. Jeanine informerer medlemmer via nyhedsbrev og opslag i foreningens lokaler.</p> <p>3. Fastelavnsskydning Der planlægges at skyde tøndeskydning. Nærmere dato fastsættes til næste bestyrelsesmøde.</p> <p>4. 120 års jubilæum i 2024 – Der udvikles på idéen.</p>	Drøftelse
<p><b>Medlemshenvendelser</b></p> <p>1. Pia Hemmingsen via mail: Der er fejl i referatet fra seneste GF ang. Datoer for hvornår bestyrelsesmedlemmer er på valgperiode.</p> <p>Dette er drøftet med DGI for afklaring og konsekvens. Bestyrelsesmedlem Poul og Per er på valg i 2024 jf. Vedtægter. DGI har ved en fejl oplyst at Per er på valg i 2025, hvilket også står i referatet. Dette skal berigtiges i referatet for EO GF som et tillæg, og har ingen juridisk konsekvens – medmindre foreningens medlemmer kræver dette bragt til afstemning på næstkommende generalforsamling. DGI og bestyrelsen beklager mange gange, at dette ikke er blevet bemærket til den ekstraordinære generalforsamling. Jeanine udarbejder tillæg.</p> <p>2. Mail fra Nis Petersen: Der bør stå på vores hjemmeside, at vi tilbyder riffelforløb uden anden omkostning, end banelejen på dagen. Bestyrelsen er enig. Nuværende hjemmeside ønskes mere overskuelig, og vi er i dialog med medlem omkring muligheder.</p> <p>3. Mail fra Jakob Kvisgård: Forespørgsel om riffelforløb for jagttegnaspiranter fra Lammefjorden Jagtforening. Bestyrelsen har drøftet forespørgslen, og Jakob har modtaget svar på sin henvendelse. Alle aspiranter er velkomne, og når vi er oplyst på forhånd om et større antal aspiranter, har vi mulighed for at kunne allokere en ekstra instruktør til dette formål.</p>	Drøftelse
<p><b>Næste møde</b></p> <p>1. 21/12-2023 kl. 18.00</p>	